

Referat fra møte med kretsstyrets sommeravslutning 14. juni 2023

Sted: Asker seilforening

	Hvem	Innkalt	Meldt forfall	Tilstede
KL	Rune Haukedal (RH)	X		x
VKL	Henrik Tønnesen (HT)	X		x
KS	Jan Bjørnsrud (JB)	X		x
KS	Ingeborg Stormoen Melø	X	x	
KS	(Torgeir Feyling, Hyggen)	X	x	
KS	Alvind Audestad Holtet,	X		x
KS	Isak G. Eriksen	X		x
KSEK/ØK	Nina Dæhli (ND)	X	x	
	Hilde Haldorhamn	X		x
Vara	Olav Andreas Høvik (OAH)	X		
Vara				

Referent: [Hilde Haldorhamn](#)

Agenda

Agenda	2
Sak 59/2023 -Godkjenning av referat	3
Sak 60/2023 – Oppfølging av kretsens årsmøte 14. mars	3
Sak 61/2023 – Kjøp av Leikvinjar	3
Sak 62/2023 – Kontakt med grupper og oppfølging av disse	3
Sak 63/2023 – Sommerleir HVAM 2023	4
Sak 64/2023 - Eventuelt	4
Sakene under behandles på kretsstyremøte 13. august på Teggern.	5
Sak 47/2023 – Arrangementer – behandles på kretsstyremøte 13. aug	5
Sak 52/2023 -Orienteringer	5
Eiendommer	5
Annet	5
Sak 52/2023 - Ombud	6
Sak 53/2023 Dato for kretsstyremøter i 2023	7
Kretsstyremøter i 2023 – tekniske arrangører	7
Sak 54/2023 Signeringsrett for styret	7
Sak 55/2023 Ordning for signering av faktura.	8
Sak 56/2023 Flytting av innhold i Stabburet ved Wøien gård	8
Sak 58/2023 – Kretsbannerkonkurransen 2024	8
Sak 60/2023 – Hytter, hus og utstyr	8
Utsettes inntil videre.	8
Sak 41/2023 – Arbeidsoppgaver fra tidligere kretsleder Thor Gunnar Mathisen	8
Sak 48/ 2022 - Utenforskap - på hvilken måte kan Vestmarka krets bidra?	9
Sak 49/2022 – Frivilligheten og Ukraina konflikten	9

Sak 59/2023 -Godkjenning av referat

Saksbeskrivelse og framlegg: referat fra møte 19. april 2023 til godkjenning

Vedtak: Referatet fra styremøte 19. april 2023 godkjennes

Sak 60/2023 – Oppfølging av kretsens årsmøte 14. mars

Se vedlagte dokumenter

Kommentarer under behandling:

Overholde påmeldingsfristen for kretstinget.

Bøllekurs – for unge delegater, speidere, rovere m.m.

Forenkle noen saksframlegg f.eks. økonomi med diagrammer etc.

Vedtak: Etter samtale med Sætre speidergruppe er man enig om at saken avsluttes.

Strukturen på kretsting diskuteres under gruppeledersamlingen 7. Juni.

Sak 61/2023 – Kjøp av Leikvinjar

Kjøp av Leikvinjar – status og saksforberedelser – gjennomlese kontrakt.

Kommentarer under behandling:

KL har mottatt henvendelse fra generalsekretær, se vedlagte e-post. KL har ikke svart ut denne e-posten. Ingen endringer i saken.

Vedtak: Kretsen har ikke mottatt et avtaledokument klar til signering pr 24/5-2023.

Sak 62/2023 – Kontakt med grupper og oppfølging av disse

Kommentarer under behandling:

- Hvordan følge opp grupper i kretsen.
- Det ble høsten 2022 gjort en undersøkelse om hvordan det står til med gruppene i kretsen.
- Vi har 7 grupper som må følges opp status på.
 1. Vestre Røyken, legges ned gruppeledelsen er i gang med dette. Det er penger på en konto, som må overføres til kretsen. Følges opp etter 20. Juni. Hilde er i dialog med gruppas kontaktperson.
 2. 1. Lysaker, har speiderhus følge opp hvor langt de har kommet, ansvarlig Henrik Tønnesen.
 3. Dikemark, ansvarlig
 4. 1. Mjøndalen, ansvarlig Hilde er i dialog
 5. 1. Sandvika, ansvarlig Hilde er i dialog
 6. 1. Lier speidergruppe, Henrik Tønnesen
 7. Nesbygda speidergruppe, her foreligger det en plan om oppstart igjen, men på grunn av covid-19 har dette tatt lenger tid enn planlagt. De har en speiderhytte som er under oppussing og det er denne som skal benyttes for møter. Hilde følger opp.

Det har vært en kartlegging hos alle gruppene under koronaepidemien. Det er på tide å ta denne opp igjen og se hvilke grupper som har merket dette med nedgang i medlemstallene.

Sak 63/2023 – Sommerleir HVAM 2023

Når skal Vestmarka ha samling for ledere, hva skal vi gjøre under denne samlingen?

Tirsdag er alle speidere på haik, da passer det å invitere ledere til en hyggelig samling.

Torsdag – markedsdag – Invitere hele kretsen til en felles sosial samling. Felles skjerf /sverd, er bestilt fra Speider-sport. Det kjøpes inn is, steker vaffler.

Vedtak: Kretsen søker om tilskudd til aktiviteter i forbindelse med samlingene.

Sak 64/2023 - Eventuelt

Kretstinget høsten 2023, sted er bestilt, teknisk arrangør bør være en i nærheten av lokalene. Utdre grupper i Bærum.

Kretsstyremøter

- 18. oktober – Kretsting – ikke oppført på terminliste 2023, kl 18-20 teknisk arrangør ikke avklart
- 15. november – kl 18-20 teknisk arrangør ikke avklart
- 13. desember – Kretsstyrets juleavslutning, kl 18-20 teknisk arrangør ikke avklart

Vedtak: Det skal utpekes teknisk arrangør for disse møtene under gruppeledersamlingen 27. juni.

Referent: Hilde Haldorhamn

Sakene under behandles på kretsstyremøte 13. august på Teggern.

Sak 47/2023 – Arrangementer – behandles på kretsstyremøte 13. aug

Juni

2. til 4. - Asker trebåtfestival, Sætre speidergruppe

9. til 11. – NM i Speiding, Informasjonsmøte 31. Mai kl 19.00-20.30

24. til 1. – Regionleir Hvam 1323

Sak 52/2023 -Orienteringer

Eiendommer

Teggern

Jan i eiendomsutvalget følger opp Teggern,

Jan hadde samtale med Kontaktutvalget i Drammen v/Audun Frøysland. Kretsen har gjort en egen vurdering. Drammensgruppene overtar ansvaret for Teggern.

Det har vært oppe i KifD møte med Drammensgruppene 13. August.

Kretsstyret har gitt uttrykk for at det ikke ønsker å videreføre leieavtalen med Teggern.

Hvis ikke en eller flere av Drammensgruppene ønsker å overta. Frist august 2023.

Grønland

Bærum kommune rehabiliterer Grønland utvendig, hytta er derfor stengt hele sommeren, fra 20. Mai – 30. Oktober

Vedtak: Lage en sak til nettsidene hvor det informeres om at hytta er stengt.

Annet

Kretsbannerkonkurransen 2023

Audun har søkt og fått kr 30000 til arrangementet. Tror nærmere 17000, inkl ledermat. Audun vil følge opp Løvdokken. Det overskytende beløp håper han å få lov til å dekke deltakeravgiften til NM for Drammensgruppene.

Man savner noen småting som er lånt ut.

Vedtak: sørge for at det lages en bookingkalender for utlån som ligger på nettsidene.

Vedtak: Deltakeravgift på kr 550,- for hver patrulje som har deltatt. Følges opp av kretssekretærer.

Gruppeledersamling – gjennomføres 27. Juni under sommerleiren HVAM 1323

Påmeldingsfristen flyttes til 1. juni. Ser på muligheten for digital deltakelse, tar dette på forespørsel.

Sende ut ny påminnelse til alle gruppeledere.

Lage en sak til nettsidene.

Sende ut på sosiale medier også.

Sende ut til enhetsledere i gruppene, gruppeledelsen.

De som holder møtet må være med og forberede møtet før oppstart.

Vedtak: minne om dette.

Sak 52/2023 - Ombud

(avklare hvordan vi skal jobbe med de vi har, vervekampanje)

Saksbeskrivelse og fremlegg:

Kommentarer under behandling:

- **Småspeiderombud:** Isak og Alvind i samarbeid Kretsstyret. Forslag: Utøvelse av vervet følges opp av visekretsleder.
 - Arrangement: Kalvøyadagen, Speidingens dag, småspeiderkonkurransen. Eventuelt en samling for bever- og småspeiderledere.

Isak og Alvin ønsker å fokusere på oppgaver som speiderombud og vil gjerne overlate vervet som småspeiderombud til andre.

- **Speiderombud:** Isak og Alvind samarbeider med Roverombudet, med støtte fra Kretsstyret. Forslag: Utøvelse av vervet følges opp av visekretsleder.
 - Arrangement: Hjortpokalen, Høstkonkurransen, kretsbannerkonkurransen, klatrekveld, kanosamling. m.m
- **Roverombudet:** Marius Ekhaugen, Nadderud har overtatt denne oppgaven etter at Bjørn Martin Stenersen har trukket seg. Bjørn ønsker å være vara roverombud. Forslag: Utøvelse av vervet følges opp av visekretsleder
 - Arrangement: curling, hjortpokalen, påskeleiren, Danmarkstur – forslag om å lage et eget arrangement for roverne.
- **Lederombudet:** Rune Haukedal. Utøvelse av vervet følges opp av kretssekretæren.
 - Arrangement: Lederkurs, peffkurs, emnekurs m.m
- **Medieombudet:** Lukas R. Olsen og Julie Iversen
 - Vedtak: Se på mandatet og hvilke oppgaver undersøke med medlemmene hvordan det står til. Det er forfall i ombudet.
- **Eiendomsombudet:** Ingrid Norland-Thorsen, Lars Foyn Ranheimsæter, Utøvelse av vervet følges opp av Jan Bjørnsrud.
 - Kretsstyret ber om forslag til kandidater til driftskomite for Lekvinjar, med kandidater fra ØBK og Vestmarka krets.

- Kretsstyret ønsker at Driftsstyret for Leikvinjar setter opp et forslag til en samarbeidsavtale med ØBK.

Vedtak: De største gruppene i kretsen må forventes å stille med kandidater til verv i kretsstyret og andre verv i kretsen.

Sak 53/2023 Dato for kretsstyremøter i 2023

Kommentarer under behandling:

Innkalle vararepresentanter der det ikke er fulltallig oppmøte krever tilbakemelding på den første innkallingen. Kretsstyret har tidligere foreslått at de enkelte speidergrupper skal få være teknisk arrangør for de kommende kretsstyremøter. Den respektive gruppeledelse vil bli bedt om å fortelle om arbeidet og status i sin gruppe.

Inntil videre har kretsstyret møtt på enten Speiderhuset i Hyggen, Klokkergården i Røyken eller kretskontoret på Wøien. Møter i Røyken og Hurum starter kl 18 og Wøien kl 17.

Vedtak: Det holdes kretsstyremøte på Teggern 13. August med 3. Drammen som teknisk arrangør.

Kretsstyremøter i 2023 – tekniske arrangører

- 11. januar – Røyken, Stabburet, ble gjennomført som planlagt.
- 28. januar – Kretsstyrets arbeidshelg – Speiderhuset i Hyggen, ble gjennomført som planlagt.
- 15. februar – Wøyen gård
- 14. mars – Årsmøte – Teglen, ikke digitalt
- 19. april – kl 18-20 styremedlem Jan Bjørnsrud er teknisk arrangør
- 24. mai – kl 18-20 Henrik Tønnesen
- 14. juni – Kretsstyrets sommeravslutning kl 18-20
- 13. august – kl 18-20 Teggern, 3. Drammen og KfsD
- 23. til 24. september – Kretsstyrets arbeidssamling med ombud
- 18. oktober – Kretsting – ikke oppført på terminliste 2023, kl 18-20 teknisk arrangør ikke avklart
- 15. november – kl 18-20 teknisk arrangør ikke avklart
- 13. desember – Kretsstyrets juleavslutning, kl 18-20 teknisk arrangør ikke avklart

Sak 54/2023 Signeringsrett for styret

Kretsen har på et Kretsting vedtatt at 2 fra styret kan signere.
Kommentarer under behandling:

Kretsstyret bør gjøre et vedtak hvem som kan signere.

Vedtak: Kretsleder, sammen med et kretsstyremedlem.

Sak 55/2023 Ordning for signering av faktura.

Kretsstyret bør gjøre et vedtak hvem som kan signere faktura.

Vedtak: Kretsleder eller et annet kretsstyremedlem

Sak 56/2023 Flytting av innhold i Stabburet ved Wøien gård

Nina har søkt kommunen om å få dekket leiebil for flytting av materiell. Dette er innvilget.

Det er innkalt til dugnad tirsdag 30. mai kl. 18.00

Vedtak: Materiell flyttes fra Stabburet til låven til Thor Gunnar Mathisen.

Sak 58/2023 – Kretsbannerkonkurransen 2024

Bærum står for tur til å arrangere kk i 2024, Hvem i styret følger opp dette.

Vedtak: Denne saken tas opp på gruppeledersamlingen 7. juni.

Sak 60/2023 – Hytter, hus og utstyr

Hva med Grupper/hytter og hus – her har vi fra NBK tiden en eiendomsversikt som er videreført inn i kretssammenslåingen.

Gamle AB må lage en oversikt over hytter og hus i AB.

Vedtak: Det lages et spørreskjema om gruppene har hytter, hus og utstyr til utleie. Hilde lager et spørreskjema.

Utsettes inntil videre.

Sak 41/2023 – Arbeidsoppgaver fra tidligere kretsleder Thor Gunnar Mathisen

Kommentarer under behandling:

Se vedlagte opplisting over oppgaver og aktiviteter. Det er mye å arbeide med og kretsstyret vil vurdere hvordan disse punktene kan følges opp.

Kretsstyremedlemmene leser igjennom vedlegget og finner ut hvilke oppgaver de ønsker å arbeide med.

Vedtak:

Saken tas opp til ny vurdering på kretsens arbeishelg i september 2023. Kretsen bør sette opp en langtidsplan.

Sak 48/ 2022 - Utenforskap - på hvilken måte kan Vestmarka krets bidra?

(Må sees i sammenheng med Ukraina. NSF skal jobbe med dette)

Kommentarer under behandling:

Vedtak:

Sak 49/2022 – Frivilligheten og Ukraina konflikten

Se eget vedlegg fra Leder av Frivillighetsutvalget i Asker Erik de Mora. På hvilke måter kan VMK avhjelpe.

Kommentarer under behandling:

Vedtak:.